
 

…. doklady o dějinách pravěku v Kolešovicích se nalézají 
v dějinném muzeu pro severní a severozápadní Čechy 
v Teplicích. Veškeré nálezy, které sbíral odborný učitel   
Heinrich Erber, Mudr Eduard Herrmann a c.k. strážmistr 
Johan Bartl tam byly odevzdány.    
 Pozdější nález r. 1889 na  Okrouhlici  a to       
krásná, dýmka vyrobená z jeleního parůžku, na parcele 
257/1 byl věnován fořtu Vilému Gieselovi z Vlkova – 
Nová Ves, který ji v Praze vyměnil za české    
mince. Jeho manželka, jako vdova, v tísni 
mince a podobnou dýmku prodala do 
muzea v Žatci. V roce 1897 byly         
nalezeny dva brusné kameny/velmi 
upotřebené/, na pozemku parcely 280  
a u Přílep  hrob s ohořelými kostmi. 
Na potůčku od Podskalského rybníka 
byla odkryta polokruhová zeď a v ní 
velká kamenná  nádoba. Dle odhadu 
odborníka se jednalo o topeniště. Na 
parcele č. 429 byla vykopána nádoba 
s větším množstvím stříbrných         
mincí. Všechny uvedené údaje nasvědčují 
tomu, že Kolešovice skutečně stávaly na 
Okrouhlici.   
 Kolešovice jsou prvně připomínány r. 
1318 /loni měly tedy výročí 690 let?/ jako sídlo vladyky 
Vojslava z Kolešovic. Ten také pravděpodobně nechal ve vsi 
postavit tvrz. V průběhu staletí se vystřídalo na               
kolešovickém panství několik majitelů. V roce 1707 však 
tvrz vyhořela i s veškerým zařízením a rodinným            
archívem. Roku 1720 koupil Kolešovice Jiří Olivier, hrabě 
Wallis a o 4 roky později dokončil stavbu zámku. Jednalo 
se o jednoduchou, ne příliš výstavnou jednopatrovou      
budovu krytou šindelovou střechou.  Po výstavbě nového 
zámku, za jeho syna Štěpána Wallise, byl starý zámek   
používán jako byty zaměstnanců, kanceláře a dílny. Štěpán 

ovšem nechal postavit zámek mnohem honosnější, 
v pseudorenesančním slohu a některé místnosti byly      
vyzdobeny výjevy od italských malířů. Štěpán byl          
obdivovatelem a sběratelem umění. Vybavil zámek         
renesančním a barokním nábytkem, ale také tu shromáždil 
velmi cenné sbírky porcelánu, skla,   rytin a obrazů,      
převážně italských mistrů. Štěpán dbal o rozšiřování    
panství, začal i dolovat uhlí. Jeho potomci však museli 

vyhlásit r. 1881 konkurs.     V dražbě      rozprodali 
dvory a kolešovický statek r. 1900 pronajali. 

Roku 1927 bylo ve veřejné dražbě v Praze 
rozprodáno původní zámecké zařízení.  
Členové rodu Wallisů však žili na zámku 
dále. Karel- zemřel svobodný r. 1912 a 
byl pochován ve společné hrobce 
v kostele. Josef –    ženatý – padl v první 
světové válce. Bedřich – svobodný,    
z em ř e l  1 9 2 1  a  j e  p o ch o ván 
v Kolešovicích. Při čištění hrobky pod 
oltářem kostela si služebníci Josef      

Špatenka a Josef Kokš trochu víc přihnuli 
a starší rakve zdemolovali. Pozůstatky byly 

dány do bedny  a zakopány v parku. Jiří   
Olivier Wallis – ženatý, měl 2  dcery. Žil        

převážně ve Vídni, kde také zemřel a hospodářství 
vedla jeho manželka. Po válce statek pronajala. V roce 
1929 se jedna její dcera provdala za španělského šlechtice 
Karla Baillou, který zámek  převzal. V roce 1946 byl     
Wallisům majetek zabaven a majitel byl i s rodinou odsu-
nut do    Německa. 

 V roce 1954 byl do zámku přemístěn Státní domov 
válečných invalidů. Později byl přejmenován na             
Zaopatřovací ústav pro přestárlé a od roku 1956 se         
jmenoval Domov důchodců. V současné době je nazýván 
Domov  Kolešovice.    
            … pokračování dle kronik v příštím čísle. 

ročník  I.           číslo 6 / 2009  

V á n o č n í  c u k r o v í  

 „A letos na Vánoce cukroví nepeču, koupím ho. „Tuhle větu si říkám koncem listopadu už hodně dlouho. Předsevzetí 
mi vydrží tak do Mikuláše. No řekněte, kde sehnat vanilkové rohlíčky přesně takové, jaké pekla moje babička.  Nebo ořechové 
pracny, na které mám recept od maminky. A co tchýniny plněné košíčky? „Tak z polovičních dávek tři druhy!“ A v tu chvíli to 
myslím doopravdy. Pak namelu oříšky a do rohlíčků jich potřebuji jen půlku. „No tak zadělám ještě na dortíčky. Zbyla          
čokoláda ?“ Tak….. A nakonec je z toho stále stejný počet jako vždycky. Já s mou nemocí 
pouze uzobávám, ale miluji vůni cukrovím provoněného domu. Dýchne na mne pohoda, 
která vyvolá vzpomínky. Společné pečení s dcerami, tajné uždibování, dojídání krémů,   
radost ze společné práce, těšení se na Vánoce, pohodový  Advent.   
  A tak co letos?  „Mám cukrovku, mám nadváhu, že bych trochu cukroví 
koupila? Jsem v důchodu, mám mlsného manžela, čtyři vnoučata, zaměstnané dcery. Tak 
dva, tři druhy. ..“ A teď babo raď!!                                                   -  li  -  



 

O b e c n í  ú ř a d  i n f o r m u j e — č i n n o s t  z a s t u p i t e l s t v a  o b c e   

Na pracovní poradě dne 05.10.2009 bylo krom jiného projednáno:                      
- byl stanoven termín veřejného zasedání na 13.10.2009                                         
- dílčí kontrola  hospodaření obce, kterou vykonal Krajský úřad Středočeského kraje dne 17.9.2009 neshledala v hospodaření 
obce žádné závady  .                                                                                          
- starosta podal informaci, jak probíhá předávání  nemovitosti Kolešovice č.p. 29                                                                                                                                                       
- pan Michal Procházka, Kolešovice 303 písemně  odstupuje od koupi pozemku parc.č. 1489/28 v lokalitě „Na Tržišti“                                 
- v dalším bodu přítomní zastupitelé diskutovali o prodeji pozemku parc.č. 55/1, k.ú. Kolešovice panu Jaromíru Dýbovi                    
- na veřejném zasedání bude projednána a schválena smlouva o dotaci ve výši 2.000.000,- Kč ze Středočeského kraje na        
výstavbu kanalizační stoky B                                                                                                            
- na veřejném zasedání bude projednáno a schváleno přijetí dotace z MK ČR na opravu kapličky sv. Jana Nepomuckého ve   
Zderazi ve výši 80.000,- Kč a poskytnutí dotace z Fondu životního prostředí Středočeského kraje na  výsadbu ovocných stromů 
ve výši 150.000,- Kč                                                                                    
- dne 6.10.2009 bude starosta obhajovat před výběrovou komisí Místní akční skupiny Rakovnicko žádost o dotaci z programu  
Leader + na výměnu oken v budově Základní školy Kolešovice                                                                                                         
-  dne 7.10.2009 se koná den otevřených dveří v Domově Kolešovice              
-  starosta podal podrobné informace k výběrovým řízení na dodavatele stavebních prací pro výstavbu kanalizační stoky A,B a C   
-  tento týden bude podána žádost o dotaci ve výši 10.999.916,- Kč na výstavbu kanalizační stoky C + D na Státní zemědělský 
intervenční fond.  Výsledky dotačního řízení budou známy v březnu roku 2010.                   
- dne 16.10.2009 proběhne vítání čtyř nových občánků, narozených v roce 2009                                                    
Přítomni: Dvořák, Čečrdle, Kovář,  Štilerová, Kučera,  

Na pracovní poradě dne 26.10.2009 bylo mimo jiné projednáno:                             
- starosta podal informaci, jak probíhá vývoz odpadních vod fekálním vozem              
- firma Reality Retail předložila nabídku spolupráce při prodeji obecních stavebních pozemků. Jedná se o prodej obecních     
stavebních  pozemků  spojených s výstavbou bungalovů firmy Reality Retail pro vlastní klientelu firmy.           
- ČSOB předložila nabídku na zhodnocení obecních finančních prostředků             
- obec obdržela stanovisko MAS Rakovnicko, že její žádost o dotaci na výměnu oken v budově ZŠ nebyla doporučena k        
financování                   
-  starosta podal podrobné informace ke způsobu financování kanalizační stoky B a o průběhu jednání s Úřadem pro ochranu 
hospodářské soutěže, kam vyřazený účastník zadávacího řízení, firma Froněk s.r.o. Rakovník, předložila návrh na přezkoumání 
úkonů  zadavatele                                                    
- Středočeský kraj vypsal grantové řízení na rok 2010. Oproti jiným létům je možné získat dotaci až do výše 10 mil. Kč a každá 
obec může do jednoho tématu vložit pouze jednu žádost.  Vzhledem k tomu, že žádost na SZIF  na výstavbu kanalizace stoky C 
+ D, nezískala kvůli hodnotícím parametrům takové množství bodů, aby měla žádost šanci na úspěch, navrhuje starosta tuto žá-
dost vzít zpět a podat žádost o dotaci z Programu životního prostředí Středočeského kraje na výstavbu kanalizační stoky A + D.  
Přítomni: Dvořák, Čečrdle, Procházka, Hrenák, Kovář, Kozlerová,  

28. říjen 1918 VZNIK ČESKOSLOVENSKÉ REPUBLIKY – státní svátek 

 Fakta :  Na konci října 1918 byl již rozpad Rakousko - Uherska nezvratitelný. V té době se ke slovu přihlásil           

československý zahraniční odboj vedený T. G. Masarykem. Jménem československé vlády v zahraničí Masaryk  18.října 1918 

ve    Washingtonské deklaraci veřejně prohlásil nezávislé Československo jako demokratickou republiku. 28. října 1918 začala 

v Ženevě schůzka představitelů domácího Národního výboru československého v čele s Karlem Kramářem s prozatímní         

zahraniční vládou, kterou zastupoval Edvard Beneš. V tentýž den vypukla živelná manifestace Pražanů. Do čela převratu se     

postavili  přední členové Národního výboru. Převzali do svých rukou důležité státní a hospodářské úřady.    

 V podvečer  28. října 1918 vydal Národní výbor zákon o zřízení  
samostatného československého státu. 

 Odpoledne 27. října 2009 u příležitosti státního svátku  položili    

věnce k místnímu pomníku zastupitelé obce a zástupce Českého svazu       

bojovníků za svobodu. Připomněli si tak společně s občany vznik            

samostatného státu.  Vzpomínku začal krátkým projevem starosta obce pan 

M. Dvořák a krátké recitační pásmo připravila s žákyněmi naší školy            

B. Veverkovu a N. Týčovou paní učitelka K. Kolářová. Akt položení věnců 

byl zakončen  státní hymnou.       

        

      JP 



 

Vážení spoluobčané, 

 blíží se konec roku a já jsem byl šéfredaktorkou        
Kolešovických listů, paní Ludmilou Lillovou, vyzván, abych 
zhodnotil bilanci letošního roku a nastínil, co nás čeká rok příští.  

 Začnu tím, že letošní rok, tak jako již léta předcházející, 
se nesl ve znamení stále se zvyšující   administrativní zátěže pro 
všechny tři pracovníky Obecního úřadu (starosta, účetní –      
matrikářka, referent – matrikář). S trochou nadsázky lze říci, že 
padáme na ústa. Tuto práci, mnohdy i zbytečnou, na nás na obce 
navalují naši ústavní činitelé, především pak páni poslanci.   
Troufám si tvrdit, že tuto práci zvládáme se ctí, a tak například, 
na rozdíl od jiných obcí, jsme neměli vážnější problémy se    
spuštěním datových stránek. Největší a   nejdůležitější akcí 
v naší obci svým    rozsahem  a finanční náročností byla a je   
výstavba nové   čistírny odpadních vod. Tato čistírna čistí      
odpadní vody již od konce května a její faktická realizace      
zásadním způsobem zvyšuje renomé obce. Není mnoho obcí 
v našem okrese,  které se mohou pochlubit centrální čistírnou. 
Navíc naše  čistírna disponuje špičkovou technologií. V této   
souvislosti si dovoluji vyzvat spoluobčany, aby splnili svoji   
zákonnou a morální povinnost a přestali vypouštět odpadní vody 
do   dešťové kanalizace. Je to jednoduché. Stačí si objednat na 
obecním úřadu odvoz odpadních vod, tak jak to již mnozí       
spoluobčané činí. Těmto touto cestou děkuji. 

 Dále se nám povedlo získat dotaci na vylepšení         
pracoviště Czech  - Point ve výši 48.909,- Kč, dotaci na úroky 
z úvěru na ČOV ve výši 160.347,- Kč, na kapli sv. Jana          
Nepomuckého ve Zderazi 80 000,- Kč, na výsadbu zeleně podél 
polních cest 150.000,- Kč, na Military show 35 000,- Kč, 
z Úřadu práce jsme na zaměstnance pro úklid obce obdrželi již 
téměř  500.000,- Kč, ve spolupráci se ZŠ obdrželi 195.000,- na 
úhradu mzdových nákladů na vaření obědů pro školáky a     
předškoláky, od Ministerstva kultury jsme dostali dotaci ve   výši 
110.000,- Kč na konzervaci sochy sv. Víta na Hajploně.        
Zpracovali jsme a odeslali žádost o dotaci ve výši 14.844.000,- 
Kč na Ministerstvo zemědělství na výstavbu kanalizace stoka B. 
Tato dotace vypadá velice slibně, měli bychom ji začít čerpat 
v březnu 2010. Na této dotaci se podílí Středočeský kraj 2      
miliony Kč. Spoluúčast obce  by měla činit 3.721.000,- Kč. Ještě 
letos budeme podávat žádost do Fondu rozvoje obcí a měst   
Středočeského kraje na výstavbu kanalizace stoka A a D ve výši 
10 milionů Kč. Spoluúčast obce by měla činit asi 1,6 milionu 
Kč.  

Z e p t a l i  j s m e  s e  p a n a  s t a r o s t y :       

Co se nám nepovedlo. 

 Především jsme nebyli úspěšní se žádostí o dotaci 
ve výši 5 milionů Kč na kanalizaci stoka A, kterou jsme 
podali letos v březnu do Fondu životního prostředí       
Středočeského    kraje, a to i přes příslib vedení krajského 
úřadu, že naše žádost bude preferována. Do Fondu rozvoje 
obcí a měst Středočeského kraje jsme podali žádost o     
dotaci na výměnu oken v základní škole ve výši 2,5      
milionu Kč. Zde jsme též neuspěli, přestože jsem celou věc 
konzultoval s panem náměstkem PhDr. Chládkem. Na  
výměnu oken v ZŠ jsme poté podali žádost do programu 
Leader administrovaný MAS Rakovnicko. Zde jsme     
nezískali dostatečný počet bodů. Dále byla podána žádost 
do Regionálního operačního programu Středočeského kraje 
na dotaci na opravu  kulturního domu ve výši 5,5 milionu 
Kč se spoluúčastí obce 1 milion Kč. Nyní nám bylo       
sděleno, že naše žádost nebyla vybrána a to bez uvedení 
jakéhokoliv důvodu. I takto se chovají státní subjekty, které 
dotace rozdělují. Též jsme nedostali dotaci na opravu    
zámecké zdi ve výši 100 000,- Kč. Ta nás tolik nemrzí, ale 
ty velké ano a moc. 

 Co se týče samotného chodu obce jsem            
přesvědčen, že toto zvládáme všichni, včetně zastupitelů se 
ctí, a že o obec je dobře postaráno. Stojí to spoustu sil,  
neboť nám to někteří spoluobčané neulehčují, spíše       
naopak. Přes probíhající celosvětovou finanční krizi, kdy 
odhaduji propad skutečných daňových příjmů obce oproti 
plánovaným za tento rok ve výši 1 milionu Kč, se nám daří 
udržovat rozpočet v dobré kondici. Současný stav na     
běžném účtu obce činí více jak 8 milionů Kč. Toto je díky 
tomu, že ČOV financujeme z úvěru ve výši 10 milionů Kč 
(do teď jsme již 500 000,- Kč splatili) a dotace od         
Středočeského kraje ve výši 5 milionů Kč a uplatňujeme 
odpočet DPH, na které jsme obdrželi 2,5 milionu Kč.    
Finanční prostředky, které má obec uloženy na běžném 
účtu, budou přednostně použity na dofinancování          
kanalizační sítě. Její vybudování je jednoznačná priorita 
obce. 

 Protože jsem již vyčerpal místo mě vyhrazené 
v tomto čísle Kolešovických listů, tak o tom co nás čeká 
v roce 2010 Vás seznámím v čísle příštím. 

  Váš starosta Martin Dvořák. 

V í t á n í  o b č á n k ů   

K nejhezčím a nejmilejším akcím, které se konají na Obecním úřadě 
v Kolešovicích patří vítání nových občánků. A tak se 16. října 2009 do      
obřadní místnosti dostavili Veronika a Petr Čečrdlovi se synem Pavlem, Rita a 
Vladimír Hurtovi s dcerou Kateřinou, Pavla a Jaromír Dýbovi s dcerou Annou 
a   Romana a  Michal Čechovi se synem Michalem.  Občánky, rodiče a praro-
diče s ostatními hosty slavnostně přivítal starosta  obce M. Dvořák s panem  
B. Pelikánem a zastupitelkou J. Poděbradskou. Po krátkém přivítání starostou 
obce přednesly malým občánkům krátké básničky děti z mateřské školy    
Janička a Michalka Trčkovi, Helenka  Čečrdlová, Eliška a Vašík Lenochovi, 
pod vedením paní učitelky   M. Herinkové a H. Regálové.  Po recitačním   
pásmu  rodiče potvrdili zápis do knihy nových    občánků obce svými podpisy 
a obdrželi dar pro své děti ve  formě spořícího účtu s počátečním vkladem, 
drobným dárkem pro maličké a maminkám pan starosta předal kytičku.                  
Všichni si přejeme,  abychom malé občánky do naší obce mohli vítat častěji.      JP 



 

      Ž i j í  m e z i  n á m i   

Pan F r a n t i š e k  E r b a ,  ředitel Domova Kolešovice  

Narodil se v roce 1948 ve Slaném a bydlel s rodiči v Kroučové. Do ZŠ        

chodil v Řevničově, studoval na Střední vzdělávací škole v N. Strašecí. Chtěl 

se věnovat pedagogické práci, ale v roce, kdy maturoval, nebyl na fakultě         

otevřený obor, který chtěl studovat. Jeden rok tedy vyučoval a zjistil, že   práce 

s dětmi není to, čemu by se chtěl věnovat celý život.  Vystudoval tedy        

nástavbové studium Obchodní akademie. Po vojenské službě začal pracovat na 

ONV Rakovník na finančním odboru.                          

 Jak jste se dostal k práci v Kolešovicích?                                              

„Při své práci jsem poznal i DD v Kolešovicích a v roce 1978, kdy       

odešel    tehdejší vedoucí p. Stružka, jsem nastoupil na funkci vedoucího. Nabízené místo jsem přijal rád, bylo 

i s bytem, který jsem pro svoji rodinu s dětmi potřeboval.“  V té době měl DD kapacitu 159 obyvatel. Kromě 

civilních zaměstnanců zde pracovaly i řádové sestry.“         

 Jak jste s nimi vycházel?              

„Bylo jich dvanáct, čtyři důchodkyně a osm zaměstnankyň. Pracovaly jako zdravotní sestry, kuchařka a 

švadlena.  S   jejich prací jsem byl velmi spokojen, s obyvateli jednaly vlídně, neodmítaly žádnou práci, staraly 

se o  nádvoří, o místní kostel. Jednu místnost si předělaly na modlitebnu, nechaly si udělat vyřezávaný oltář a 

po dohodě sloužily dělené směny, aby se mohly přes poledne modlit. Jejich řád byl přísný, neměly své peníze,   

výplatu odevzdávaly do společné pokladny.  S naší rodinou se přátelily, ochotně pohlídaly i děti, když jsme 

odjeli za povinností nebo zábavou. Ty mladší hlídaly obzvlášť rády, možná jsme jim trochu nahrazovali jejich 

vlastní rodinu.“             
 Po revoluci odešly, proč?                

„Patřily  do církve řecko-katolické a na příkaz řádu musely odejít na Slovensko  do Michalovců. Na Kolešovice 

rády vzpomínají, s některými spoluzaměstnankyněmi a s mojí ženou si dopisují dodnes. Přijely se i podívat. 

Když byly v Praze na Svatováclavských slavnostech, přijely s plně obsazeným autobusem. Je vidět, že 

v Kolešovicích  nenechaly pouze práci, ale i své srdce. Když letos na jaře napsala sestra Marie dopis, kde psala 

jak stárnou, stůňou a umírají, dojeli jsme se s manželkou za nimi podívat. Radost ze setkání byla veliká a 

oboustranná, vůbec nečekala, že bychom se ještě někdy viděli. Žijí ve dvou Domovech v Prešově a                  

Michalovcích, starají se o jejich obyvatele a starají se o oblečení duchovních u Teologické fakulty.Vstávají ve 

tři hodiny, aby vše do začátku bohoslužeb stihly.Zajišťují charitativní činnost pro Ukrajinu. Na Kolešovice 

stále vzpomínají. Hlavně na  vánoční svátky, které prožívaly s obyvateli DD, vyzdobené místnosti, upravený 

kostel.“                

  Jak slavíte Vánoce v Domově dnes?            

„Společná štědrovečerní večeře, koledy, gratulace všem obyvatelům, vánoční besídka, besídka školy a              

školky,vystoupení různých pěveckých a hudebních skupin. V Domově zůstávají obyvatelé, kteří nemají rodinu 

nebo pro svůj zdravotní stav odejít nemohou.“                      

             
 Od roku 2004 je Domov samostatným právním subjektem a    funkce vedoucího se změnila na funkci ředitele. Pan 

Erba si doplnil vzdělání tříletým studiem v oblasti „Zavádění standardů kvality sociálních služeb“ a pustil se do oprav               

objektu. Zmenšení  pokojů – z původních   11 lůžek  maximálně 4 lůžka na pokoji, většinou na 2-3, oprava střechy, nové  

sociální zařízení,   elektroinstalace,  nová okna, zmodernizovaná kuchyně, prádelna.      

             

 A váš plán do budoucna?             

„Sháním peníze od EU na revitalizaci anglického  parku,  chtěl bych vybudovat   odpočinkovou  zónu v areálu,  

rekonstruovat dílnu, garáže, sklady…“ .                                                                         

O sobě pan Erba moc mluvit nechtěl. Je vidět, že žije svou prací, má ji rád. Během našeho rozhovoru stačil profesionálně   

vyřídit několik neodkladných úkolů. Díky jeho klidné, mírné povaze vydržel ve své funkci tak dlouho a jako málokterý 

z tehdejších ředitelů zůstal ve funkci i po roce 1989. Věnoval se práci, rodině, sportu. Miluje svých pět vnoučat, krásně mluví 

o své mamince, která je v 85 letech ještě stále duševně čilá.         

 Děkuji za rozhovor a přejeme  do dalších let pevné zdraví a vyplnění všech pracovních i osobních přání.     -  li  - 
          

- foto z archivu pana Erby  - 



 

Č e s k ý  s v a z  c h o v a t e lů    -   Z O  K o l e š o v i c e        
o k r e s n í  v ý s t a v a  v  K o l e š o v i c í c h   

 Český svaz chovatelů, základní organizace Kolešovice, okr. 

Rakovník pořádala ve dnech 10. a 11. října 2009 okresní výstavu    
králíků, drůbeže , holubů, okrasného ptactva, kožešinových  zvířat  
a akvarijních rybiček.         
 Výstava se konala v našem krásném výstavním areálu. 9. října 

probíhalo posuzování zvířat a bylo uděleno 32 čestných cen,            

posuzovatelé určili v každé kategorii nejlepší zvíře výstavy a jejich   

chovatelé obdrželi pohár OO ČSCH Rakovník. V kategorii králíků za 

Vss chovatel Jiří Vojáček z Chrášťan, drůbeže za z.Vyandotku černou 

Jaroslav Maule z Rakovníka, holubů za Bagdetu červený čápek Jan 

Bielik MCH z Nové Vsi a okrasného ptactva za kanára Oldřich Ernat 

z Rakovníka. Pohár starosty obce Kolešovice pro nejlepšího chovatele 

– vystavovatele ZO obdržel Václav Topka z Rakovníka.   

 Vystaveno bylo 160 ks králíků 18 plemen, 180 ks holubů 9 

plemen, 182 ks drůbeže hrabavé 12 plemen, 34 ks drůbeže vodní 4  

plemen, 280 ks okrasného ptactva, 8 ks   nutrií, 2 ks ovcí, 6 ks         

hrdliček, 2 ks páva, 6 kusů bažantů, 20 ks morčat a akvarijní          

rybičky.       

 Na výstavu přispělo svými zvířaty 63 vystavovatelů. 7       

sponzorů – AGROSCIENCE  s.r.o.  CHRÁŠŤANY, LEPIČ  A     

SPIČKA s.r.o. HOŘESEDLY, OBEC KOLEŠOVICE,                     

PEKAŘSTVÍ ŠANOV, Vladimír Špáňa, PNEUSERVIS KNĚŽEVES,   

RAKOCHMEL s.r .o .  KOLEŠOVICE, ZEMĚDĚLSKÁ                   

SPOLEČNOST CHRÁŠŤANY spol. s r.o. přispělo krmivem pro     

zvířata,   nebo cenami do tomboly, za což všem pořadatelé děkují. Dě-

kujeme vedení místní základní školy za pomoc žáků při posuzování 

zvířat.  Výstavu navštívilo 594 dospělých, dětí od 6 let 89 a 200 dětí 
MŠ a ZŠ v pátek zhlédlo výstavu zdarma.  Už jsme si zvykli nato, že 
přijíždějí návštěvníci  z celého našeho kraje a byli jsme   překvapeni  

návštěvami ze západních, severních i jižních Čech (Praha, Kladno,  

Beroun, Příbram, Cheb, Sokolov, Louny, Žatec, Kadaň, Podbořany, 

Ostrov n. Ohří, Plzeň,  Kralovice, Strakonice atd.).  A mile nás         

překvapilo, kolik návštěvníků bylo i z naší obce. Děkujeme jim za 

účast, protože bez nich by výstava nebyla výstavou, na jakou jsme 

zvyklí a pak by ztrácelo smysl ji pořádat. Komu by chovatelé měli   

ukázat svoji celoroční práci a také se trochu chlubit? Komu by měli 

ukázat krásu zvířat a druhy, které se chovají ? A že  zájem byl velký, o 

tom svědčí 232 ks  prodaných zvířat do nových chovů.  

 A právě na návštěvnosti hodně záleží, protože bez financí  

nelze stále opravovat náš výstavní areál. Každá ZO, která vlastní areál 

ví, kolik času, námahy a hlavně peněz   údržba majetku stojí. Členy 

odpracované hodiny už nikdo nepočítá.    

 V neděli ve 13.hodin byly slavnostně předány zástupci    

Okresní organizace ČSCH Rakovník, základní organizace a starostou 

obce všechny čestné ceny a poháry. Výstava byla ve 14. hodin       

ukončena.                  

 Od ledna 2010 pro nezájem ruší naše ZO trhy drobného     

zvířectva a tak se těšíme opět na shledání 13. února, kdy pořádáme   

zimní výstavu drobného zvířectva. 

        
   Za ZO jednatelka, Marta Řežábková. 

D o m o v  K o l e š o v i c e   

Den otevřených dveř í ,  

 Ve středu 7.října v rámci týdne poskytovatelů 
sociálních služeb, proběhl den    otevřených 
dveří. Přivítali jsme i kolešovického starostu 
pana M. Dvořáka. Návštěvníkům byla          
zajištěna prohlídka celého areálu. Byly         
připraveny i   panely s fotografiemi, na kterých 
si zájemci mohli prohlédnout a    porovnat   
stoupající vybavenost i úroveň péče.  K dobré 
náladě kromě krásného říjnového     počasí   
přispěla i hudební skupina pana Zd. Černého. 
Věříme, že se všem návštěvníkům u nás líbilo. 

D a l e k o  a  př e c e  t a k  b l í z ko … 
Ve čtvrtek 29. října jsme se jeli podívat do   
zámeckého parku Valeč. Přestože leží blízko 
našeho Domova, doposud jsme jej nenavštívili. 
I když byl zámek již zavřen, tak bylo co       
obdivovat. Některé budovy tohoto rozsáhlého 
objektu jsou v rekonstrukci, ale i prohlídka části 
zámeckého parku stála za to. Další zastávka 
byla v Zámeckém pivovaru Chýše, kde jsme 
měli zajištěné občerstvení.   
           E. 

 Zámecký park Valeč  

Zámecký pivovar Chyše  



 

Z á k l a d n í  š k o l a  a  M a t e ř s k á  š k o l a ,  K o l e š o v i c e   

Soutěžíme a také vyhráváme 

Dopravní soutěž 

 19. října 2009 se sedm žáků speciálních 
tříd naší školy zúčastnilo dopravní soutěže 
v Rakovníku. Soutěž pořádal DDM Rakovník ve 
spolupráci s BESIPem pro speciální školy.        
Soutěžila  čtyřčlenná družstva  v dodržování    
dopravních předpisů a to prakticky na dopravním 
hřišti a   testem. Dále v poskytnutí první pomoci a 
v jízdě zručnosti na kole.  V družstvech naše děti 
neobsadily přední místa, ale v jednotlivcích se tři 
žáci dělili o pěkná umístění.  Josef Ryska ( 9.roč.) 
se dělil o 3. a 4. místo, Jakub Hvorečný (9.roč.) o 
9. a 10. místo a Karel Louček, který byl       
nejmladším účastníkem se umístil na 14. místě 
z 39 soutěžících. Za svá umístění získali 
k diplomům ceny. Ti, kteří se neumístili nemuseli 
litovat. Strávili hezké dopoledne a za svou účast i 
oni dostali od   pořadatele drobné   dárky. Všichni 
se těší na další soutěž v příštím roce.  
    J.Poděbradská 

 

                                                                                                                         
   

Botanická soutěž 

 21.října v rámci oslav Dne stromů se v Botanické zahradě 
v Rakovníku  konalo jako každoročně podzimní kolo botanické soutěže, 
kterého se zúčastnili i žáci naší školy. Soutěžilo se ve třech kategoriích, 
tématem  byly chráněné rostliny. Doprovodný program byl jako vždy 
připraven v  klubu DDM. Pro 4. a 5. třídy  soutěž  „Chráněnkoriskuj“ 
v režii p. Proškové z IVS Budy,  starší děti si vyslechly zajímavou     
přednášku  na téma  Chráněné rostliny. Soutěže se zúčastnilo 130 žáků 
ZŠ a  20 studentů SŠ, ve veliké konkurenci se nejlépe z naší školy     
umístili  Antonín Jelen ( v kategorii 4. a 5. tříd – 16.místo ze 30          
soutěžících), Filip Nezbeda (v kategorii 6. a 7. tříd – 18.místo z 50      
soutěžících) a Denisa Číhařová ( 20.místo z 50 soutěžících). 

                                                                                                                               
      M. Zápalová 

Dopravní hř i ště  
 
 V úterý 29. 9. 2009 byla IV. a V. třída 
na dopravním hřišti v Rakovníku. Nejprve jsme 
byli ve třídě autoškoly, kde nám pan Polcar      
připomněl pravidla silničního provozu. 
Po shlédnutí filmu Červený blesk jsme přešli 
na dopravní hřiště a v praxi jsme si ověřili naše 
znalosti pod vedením pana Němečka. 
 Těšíme se na květen, kdy opět pojedeme 
na dopravní hřiště 
                                                                                                                   
    K. Kolářová 

Výlet  do ZOO 

 Dne 19.října pořádala ZOO Praha setkání dětských sponzorů. 
Pozvání, které platilo pro třicet žáků naší školy a pedagogický dozor, 
jsme uvítali. Do ZOO jezdíme každým rokem a jezdíme tam rádi. 
Počasí nám přálo, bylo slunečné až do našeho odjezdu. Škoda jen, že čas 
ubíhal rychleji, než jsme potřebovali. Naši žáci plnili zadané úkoly ve 
čtyřčlenných družstvech a byli úspěšní. Nejlepší byla dvě družstva,     
družstvo Kateřiny Würzové, Saši Vicjanové, Simony Hrenákové a Elišky 
Ritterové a družstvo Nathalie Skleničkové, Natalie Zelenkové, Denisy 
Holanové a Natalie Kozákové.                 
 Obě  d r užs tv a  b yla  o d měněna .  Gr a tu l u j e me . 
Námi adoptovaného klokana (vlastně hned tři kousky najednou) jsme 
také viděli, i když se nám několik pávů snažilo ke klokanům odříznout 
cestu. Nevzdali jsme to. Pohled na skupinu vačnatců stál za to.            
Ná v š těv u  p o d z i mn í  ZOO můž e me  j e n  d o p o r uč i t . 
                                                                                                                      
                        J. Veselá a M. Zápalová 

Návštěva divadla 
 
 Žáci druhého stupně naší školy pravidelně jednou či dvakrát 
ročně navštěvují představení Středočeského divadla v Kladně. Tentokrát 
jsme z nabídky vybrali Moliérovu hru Don Juan.  
Don Juan je šlechtic, který střídá manželky mnohokrát do roka, nevěří v 
Boha, nemá žádné svědomí, jedná vždy velmi pokrytecky a sobecky. Děj 
hry začíná v době, kdy Don Juan opouští svou ženu Elvíru a vyhledává 
další oběť. Jeho sluha se snaží přimět svého pána k lepšímu jednání, což 
se mu však nikdy nepodaří. Během hry jsou odkrývány další a další špat-
né vlastnosti Dona Juana. Obelhává dvě vesničanky, vykrucuje se před 
svým věřitelem a pak ho nechá vyhodit, stejně jako svého otce; předstírá 
obrácení na víru, aby se vyhnul trestu a mohl dál spokojeně žít. To se mu 
ale nepodaří a Don Juan v závěru hry umírá zásahem nadpřirozené síly.  
Hra byla velmi dobře zpracovaná a svižný děj plný akčních scén a dopro-
vodných efektů se dětem líbil. Ve druhé polovině roku bychom proto rádi 
navštívili nějaké další představení z repertoáru Středočeského divadla.                                                      
 
     Z. Rendlová 



 

Z á k l a d n í  š k o l a  a  M a t e ř s k á  š k o l a ,  K o l e š o v i c e   

 

Halloween 

 Pokud by naši školu někdo nezasvěcený   
navštívil v úterý 27. 10., velmi by se podivil. Mohl by 
totiž potkat pravé čarodějnice, duchy a ještě horší   
příšery. Tento projekt IX.A třídy, zaměřený na oslavu         
Halloweenu společně se žáky I. stupně, měl velký 
úspěch. Deváťáci si pro malé kamarády připravili    
různé soutěže, celé dopoledne zakončil rej příšer 
v tělocvičně. 

                                                                                                              
M. Knappová                                                                                                                                          

Rakovnický  spr int  

 Za účasti velkého počtu soutěžících se konal ve středu 
30. září  Rakovnický sprint, závody v běhu na 60 metrů. Velkého 
úspěchu dosáhla naše žákyně Andrea Šejnová, která ve své        
kategorii  obsadila 2. místo s časem 8,9 sekundy. Závodu se zúčast-
nili i dva chlapci z deváté třídy, Ota Rudovský a Marek Houška, 
kteří ve své kategorii obsadili 18. a 19. místo. 

Rakovnický  vytrvalec  
 Soutěže ve vytrvalostním běhu se 21.10.2009 v Rakovníku 
zúčastnili žáci naší školy a dosáhli výborných výsledků. 1 .místo 
získal Marek Houška (9.třída) a  Jiří Ritter (3.třída). Andrea Šejnová 
(7.třída) se umístila na 3.místě  
 
Florbalový turnaj    
 23.10.2009 se v Rakovníku konal florbalový turnaj       
středočeských základních škol, kterého se zúčastnili žáci třetí a    
čtvrté třídy. V konečném výsledků obsadili 3.místo.   
                                                                                                                                
     L. Fukárek 

A d v e n t   

         Pro naše předky byl adventní čas neoddělitelnou       
součástí života. Advent se v křesťanské liturgii nazývá      
přípravná doba, jež předchází vánočním          
svátkům. Začíná čtyři neděle před       
Vánocemi a končí      odpoledne      
24. prosince. Řešení adventní   
doby   uzákonil v 8. století ve 
francké říši král Pipin  a jeho 
syn Karel Veliký. V průběhu 
staletí se   stalo závazným  pro 
celý západokřesťanský svět.  
V této době  pořizujeme dětem 
adventní  kalendáře a v našich    
domácnostech se objevuje oblíbený      
adventní  věnec.  Kořeny této  vánoční  tradice 
sahají do první   poloviny 19. století. Poněvadž    adventní 
čas    začíná čtvrtou neděli před Vánocemi,  ustálil se počet 
svící na adventním věnci na čtyřech.  Každou neděli se 
jedna z nich zapálí. K adventnímu času patří dny spjaté 

Burza středních ško l  a  uč i l i šť  

 Burza škol a učilišť patří každý školní rok k akcím, kte-
rými se naše škola snaží pomoci     vycházejícím žákům při výbě-
ru     studia nebo učebního oboru. V letošním roce burzu, která se   
konala 11. listopadu v Rakovníku, navštívili žáci 8. a 9. třídy. 
Prezentace škol byla zajímavá a my věříme,                                
že některým pomůže v nesnadném rozhodování.                 

    

    J. Poděbradská 

s přípravnou  předvánoční  dobou a to svátky sv. Martina 
(11.listopad), sv. Kateřina Alexandrijská (25.listopad), 
které nejsou přímou součástí adventu,     nicméně je tak 
chápeme.  Nejdůležitějšími adventními svátky jsou tyto 

dny:  svátek sv. Barbory(4.prosinec), den 
sv. Mikuláše(6.prosinec), den sv. 

Lucie(13.prosinec) a Štědrý den
(24.prosinec). 

V letošním roce tradičně  
zahájíme adventní čas      
rozsvícením vánočního          

stromu před Obecním úřa-
dem v Kolešovicích v pátek 27.          

listopadu 2009. A první svíci 
v našich domovech na  adventním 

věnci zapálíme v    neděli  29. listopadu 2009. 
Od této neděle se také rozsvítí světelné  dekorace v oknech 
našich domů.  Každý rok se většina z nás těší na toto ob-
dobí, protože vidět světelné dekorace v oknech je zážitek, 
který k vánoční době patří.   
    JP 



 

S b o r  d o b r o v o l n ý c h  h a s i č ů  K o l e š o v i c e   

Podzimní  hasičské soutěže  
 

Pro malé i velké dobrovolné hasiče znamenal začátek nového školního roku přípravu na podzimní kola hasičské     

soutěže. Družstvo mužů se 26. září zúčastnilo již XXIII. Ročníku memoriálu J. Beneše a J. Ulricha v Chrášťanech, na jehož 

přípravě a zajištění se Sbor dobrovolných hasičů v Kolešovicích každoročně podílí. Jako první byl na řadě běh na 100 metrů 

s překážkami.  Našim závodníkům se příliš nedařilo a v součtu časů obsadili v této disciplíně 12 místo. Odpoledne však        

následovala královská disciplína požárního sportu – požární útok.  Kolešovickým se podařila práce jak na přívodním vedení, 

tak na útočném vedení a časomíra se zastavila na čase 44,77. Dosáhli tak šestého nejlepšího času. V celkovém hodnocení 14 

družstev mužů se naši umístili na 11 místě; zvítězili muži z Chyňavy. Dlužno dodat, že memoriálu se zúčastnilo také 11      

družstev žen. V této kategorii zvítězily závodnice z Hřebečník.  

Od září se každý pátek pod vedením Jiřího Čečrdleho a  Marcely Holé opět schází mladí hasiči. Hned v prvních      

týdnech měli napilno. Museli se připravit na I. kolo celoroční hry Plamen, ročník 2009/2010, které se uskutečnilo 10. října 

v Rynholci. Závodu se zúčastnilo 204 dětí z patnácti kolektivů okresu Rakovník v kategoriích přípravka (do 6 let), mladší (do 

11 let), starší (do 15 let) a dorostenci (do 18 let). Na programu byl závod požárnické všestrannosti a štafeta dvojic. Ve štafetě 

naše družstvo získalo čtvrté místo. V závodu požárnické všestrannosti nastoupily v kategorii mladší dvě pětičlenné hlídky    

družstva z Kolešovic. Na trase dlouhé dva kilometry, po níž se orientovaly podle barevných fáborků, je čekalo plnění úkolů na 

pěti stanovištích (střelba ze vzduchovky, základy topografie, uzlování, základy první pomoci, požární ochrana a překonání    

překážky po vodorovném laně). Kolešovická hlídka ve složení Michaela Viktorová, Markéta Brabcová, Markéta Holá, Kateřina 

Kovářová a Martina Navrkalová  v součtu trestných bodů a času obsadila první místo! Celkově tedy obsadili mladí kolešovičtí 

hasiči druhé místo a z této pozice vstoupí do soutěže druhého kola hry Plamen, které proběhne na jaře 2010 v Čisté.  Závodu 

požárnické všestrannosti se zúčastnili také dorostenci a dorostenky – družstva i jednotlivci. Pro ně byla trať prodloužena a   

úkoly na stanovištích byly náročnější. V kategorii jednotlivkyně nastoupily také naše Soňa Bicanová a Michaela Rudovská. 

Soňa obsadila první místo. 

Teď čeká hasiče bilancování uplynulého roku na výroční valné hromadě, která je plánována na 22. ledna 2010. 

 

    Za SDH Jaroslava Čečrdlová 

Literární český slavík    „ Literární český slavík    „ Literární český slavík    „ Literární český slavík    „ KKKK    n i h a  m é h o  sn i h a  m é h o  sn i h a  m é h o  sn i h a  m é h o  s    r d c e“ r d c e“ r d c e“ r d c e“  
Česká televize vyhlásila v sobotu 17. října 2009 výsledky ankety „Kniha mého srdce.“ Pro     
vítěznou knihu v anketě hlasovalo 322 819  českých čtenářů, kteří rozhodli. Na druhém místě se 
umístila Babička Boženy Němcové a třetí místo patří Malému princi, autorem je Antonie de Sant     
Exupéry. Prvenství získala prvotina, humorně  zábavný román Saturnin od Zdeňka Jirotky (1911-
2003), která získala nejvíce hlasů. Cenu převzala spisovatelova dcera, která mimo jiné řekla, že 
tatínek knihu psal hlavně v koupelně a maminka, když četla rukopis nevěřila, že by takovou    
knihu někdo vydal. Kniha se také objevila na televizních obrazovkách. Podle knihy Saturnin byl 
počátkem 90. let  natočen stejnojmenný film, který si získal oblibu u diváků, stejně jako jeho 
knižní předloha. Pokud si chcete vítěznou knihu připomenout  nabízím krátkou ukázku.

  

 …  Saturnin konstatoval, že je devět hodin a že v devět hodin patnáct minut bude 
kabina na přídi zase volná. 

     Potom rozvázal balíček, který byl přinesl z města, a k mému překvapení vybalil škrabošku 
svatého Mikuláše a čerta. Přitom pravil, že kupovat v červenci škrabošku Mikuláše je jedna z nejtěžších  prací, které  
vykonal.Pohladil   zálibně bílé vousy, přilepené k rumělkové tváři dobrého světce, a na škrabošce čerta urovnal vyplazený 
jazyk z červeného plyše.  Prosil mne, abych si pro případ, že by se nevrátil, pamatoval, že zemřel v mých službách.      
Žádal, abych se v tom případě poohlédl po nějakém hezkém děvčeti, které by si asi tak byl mohl vzít, a postaral se o ně 
jako o jeho vdovu. 

     Byl jsem tím vším trochu zmaten a díval jsem se za Saturninem s celou řadou nevyslovených otázek na rtech.                                                   

      Nač koupil, pro všechno na světě, ty škrabošky?  

      Co to povídal o tom děvčeti? 

                                         (Saturnin, kapitola pátá)                                  JP                                                                                                                               



 

Český svaz žen Kolešovice ve spolupráci s obcí                                             

Kolešovice a firmou BRAM Kolešovice zvou                          

             spoluobčany na tradiční           

NOVOROČNÍ OHŇOSTROJ ,                  

který se koná 1.ledna 2010 od 17 hodin na Haiplonu.  

Zahájení novoroční slavnosti začíná v 16,45 hodin             

lampiónovým průvodem  od železničního přejezdu.               

Občerstvení na místě zajištěno. 

J a k  b y l o ?  P o č a s í  v  o b c i .    

Z ÁŘ Í  

T EP L O TY V ZÁŘ Í  [ ° C]  SR Á ŽK Y V ZÁŘ Í  [ l / m 2 ]  

rok Max. datum Min. datum průměr celkové Max. Datum 

2006 30,0 07.09.2006 5 10.09.2006 16,26 9 4,0 18.09.2006 

2007 26,5 17.09.2007 1 20.09.2007 12,40 59,5 16,5 29.09.2007 

2008 29,0 06.09.2008 -1 18.09.2008 12,45 24 7,0 22.09.2008 

2009 30,5 01.09.2009 3 26.09.2009 15,32 20 6,5 05.09.2009 

Ř Í J E N  

T EP L O TY V Ř ÍJ N U [ °C ]  SR Á ŽK Y V Ř ÍJ N U [ l / m 2 ]  

rok Max. datum Min. Datum průměr celkové Max. datum 

2006 20,5 01.10.2006 -2,5 18.10.2006 10,11 27,5 15,0 02.10.2009 

2007 21,5 04.10.2007 -2 14.10.2007 8,84 16,5 6,0 19.10.2007 

2008 20,0 12.10.2008 -2,5 24.10.2008 8,48 60,5 20,0 30.10.2008 

2009 25,0 07.10.2009 -2,5 31.10.2009 8,04 49,5 10,5 11.10.2009 

Základní škola a Mateřská škola,     
Kolešovice zve na tradiční                      

VÁNOČNÍ BESÍDKU A JARMARK, 
který se koná ve čtvrtek 17.12.2009 od 15,30 

hodin v tělocvičně                                  
základní školy.  

Občanské sdružení Zderaz ve spolupráci se sborem 
Divertimo chor a obcí Kolešovice Vás srdečně zvou na 

KONCERT PRO KAPLIČKU IV.,           
který se koná v sobotu 12.12.2009 od 17  hodin v kostele 
sv.Petra a Pavla v Kolešovicích. Budete mít jedinečnou  

příležitost:                                                                            
- podívat se do  kostela jinak zavřeného                                  

-  podpořit dobrou věc, opravu kaple sv.Jana 
Nepomuckého ve Zderazu                                                                                      

-  vyslechnout nejen vánoční melodie, které Vám 
představí Divertimento chor Gymnázia Botičská,   

Praha 2 pod vedením Mgr. Jaroslavy Halamové a s 
klavírním doprovodem  Jana Horáka                                            
-  těšit se na závěrečné překvapení    

Český svaz žen Kolešovice pořádá dne 
29.11.2009 od 14,30 hodin 

MIKULÁŠSKOU 
NADÍLKU 

 na sále místního kulturního domu.                   
K tanci hraje Jiří Ladra. Pro všechny je 
připravena nadílka a bohatá tombola.  

P O Z N A Č T E  S I  V  K A L E N D Á Ř I  



 

 

Květuše Zárybnická  

Marie Rol lerová  

Gertruda Cucová   

    

    Viktor Procházka   

    Marie Ferštlová      

   

B l a h o p ř e j e m e ! 

Poznámka: Pokud by někdo z jakéhokoliv důvodu nechtěl být v této rubrice zveřejňován, ať toto oznámí v kanceláři OÚ Kolešovice.             
 Zveřejněné informace nejsou v rozporu se zákonem č.268 o matrikách z roku 1949, neboť byly  získány z alternativních zdrojů.  

Významného životního jubilea se v měsících listopad a 
prosinec 2009 dožívají naši spoluobčané.                                  

* gratulujeme občanům ve věku 70, 75, 80 let a po 80 roce každý rok , 
Vaše KL  

S p o l e č e n s k á  k r o n i k a   

tisk Kolešovické  l i s tyKolešovické  l i s ty  vydává obec Kolešovice. Počet výtisků  120 ks.                                                                                                       
Vy davatel :   obec Kolešovice, 270 02 Kolešovice č.p. 212  – telefon: 313 582 296, IČ 00243884,  www.kolesovice.cz                                                

Evidenční číslo periodického tisku: MK ČR E 18577. Texty neprošly jazykovou úpravou.                                                                             
Adresa pro zasí l ání  př í spěv ků  a  inzerátů : obec@kolesovice.cz / Uzávěrka  př í š t ího č í s l a : 18. 01. 2010 

 Vítáme nové občánky mezi obyvatele naší obce.               
    Dne  27.září 2009 se narodil  Š i m o n  P e r o u t k a .            
    Dne 30.září 2009 se narodil B o r i s  K o š ť á l .          

                       Šimonovi a Borisovi  přejeme krásný a spokojený život.                                      
            Šťastným rodičům blahopřejeme !  

 Dne 24.září 2009 zemřel náš spoluobčan,  pan  E m i l i a n  M a t ě j k a .    
 Dne 8.října 2009 zemřela naše spoluobčanka, paní K v ě t o s l a v a  B a k o š o v á  . 
     Čest jejich  památce ! 

 

  
Hromadu dárků, co srdce pohladí,             

rodinu, přátele, co nikdy nezradí,          

 k bohatství krůček a ke štěstí skok,   

        zkrátka nádherné Vánoce a nový rok.  
         

 

Krásný adventní čas, klidné vánoční svátky a do nového roku Krásný adventní čas, klidné vánoční svátky a do nového roku Krásný adventní čas, klidné vánoční svátky a do nového roku Krásný adventní čas, klidné vánoční svátky a do nového roku 

2010 stálé zdraví, mnoho pracovních a osobních   úspěchů  všem 2010 stálé zdraví, mnoho pracovních a osobních   úspěchů  všem 2010 stálé zdraví, mnoho pracovních a osobních   úspěchů  všem 2010 stálé zdraví, mnoho pracovních a osobních   úspěchů  všem 

našim spoluobčanům přeje Zastupitelstvo obce Kolešovice,     našim spoluobčanům přeje Zastupitelstvo obce Kolešovice,     našim spoluobčanům přeje Zastupitelstvo obce Kolešovice,     našim spoluobčanům přeje Zastupitelstvo obce Kolešovice,     

Obecní úřad Kolešovice a redakční rada KL. Obecní úřad Kolešovice a redakční rada KL. Obecní úřad Kolešovice a redakční rada KL. Obecní úřad Kolešovice a redakční rada KL.     


